
  

UCHWAŁA NR 7928/23 

ZARZĄDU WOJEWÓDZTWA ŚWIĘTOKRZYSKIEGO 

z dnia 18 października 2023 roku 

w sprawie przyjęcia informacji dla Komisji Zdrowia, Polityki Społecznej i Spraw 

Rodziny Sejmiku Województwa Świętokrzyskiego dotyczących sytuacji w Spółce 

„Uzdrowisko Busko-Zdrój” S.A.  

Na podstawie art. 41 ust. 1 ustawy z dnia 5 czerwca 1998 roku o samorządzie województwa 

(Dz. U. z 2022  r. poz. 2094 z późn. zm.) uchwala się, co następuje:  

§ 1 

Zarząd Województwa Świętokrzyskiego przyjmuje informacje dla Komisji Zdrowia, Polityki 

Społecznej i Spraw Rodziny Sejmiku Województwa Świętokrzyskiego stanowiące załącznik 

nr 1 do niniejszej uchwały. 

§ 2 

Wykonanie uchwały powierza się Dyrektorowi Departamentu Kontroli i Certyfikacji. 

§ 3 

Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia. 

 

 MARSZAŁEK 

 WOJEWÓDZTWA ŚWIĘTOKRZYSKIEGO 

 ANDRZEJ BĘTKOWSKI 

 (dokument podpisano elektronicznie) 
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Załącznik nr 1 do Uchwały Nr 7928 /23

Zarządu Województwa Świętokrzyskiego

z dnia 18 października 2023 roku

Informacja dla Komisji Zdrowia, Polityki Społecznej i Spraw Rodziny Sejmiku

Województwa Świętokrzyskiego dotycząca sytuacji w Spółce „Uzdrowisko Busko-Zdrój”

S.A. – sporządzona na podstawie informacji i danych otrzymanych ze Spółki

(pismo-znak: BP.0701.1.21.2023 z dnia 11 października 2023 r.)

Pytanie 1:

Jakie działania podjął Zarząd Uzdrowiska Busko-Zdrój S.A., aby na przyszłość uniknąć

zakażenia bakteriami wody mineralnej w tym np. legionella, Escherichia coli?

Naturalna Woda Mineralna "Buskowianka-Zdrój" jest badana pod kątem wykluczenia

obecności pasożytów i drobnoustrojów chorobotwórczych zgodnie z Rozporządzeniem

Ministra Zdrowia z dnia 31 marca 2011 roku w sprawie naturalnych wód mineralnych,

wód źródlanych i wód stołowych. W celu uniknięcia wystąpienia bakterii, prowadzone

są nieustannie procesy myjąco-dezynfekcyjne na liniach produkcyjnych. Wyniki badań

są nadzorowane w celu eliminacji zagrożeń wynikających z potencjalnego pojawieniem się

bakterii w wodzie. Dla ścisłości należy zaznaczyć, że wystąpienie bakterii legionelli nigdy

nie miało miejsca w Spółce „Uzdrowisko Busko-Zdrój” S.A.

Pytanie 2:

Linia produkcji szkła jest w stanie agonalnym (wyładowarka i załadowarka, monoblok),

w każdej chwili grożą awariami i długotrwałym brakiem produkcji. Czy Zarząd podjął jakieś

działania zapobiegawcze zapewniające ciągłość produkcji?

Działania realizowane przez Zarząd „Uzdrowiska Busko-Zdrój” S.A. zapewniają ciągłość

produkcji. W celu przeciwdziałania przestojom wynikającymi z awarii dokonywany jest

nieustannie przegląd oraz konserwacja maszyn i urządzeń. W przypadku maszyn

o największym prawdopodobieństwie wystąpienia uszkodzenia elementów, kompletowane

są części zamienne, aby można było dokonać ich szybkiej naprawy. W lipcu 2023 r. Zarząd

Spółki dokonał zakupu i wymiany zakręcarki butelek szklanych. Pomimo rozpoczęcia etapu

budowy nowego Zakładu Produkcji, Zarząd Spółki dokłada wszelkich starań, aby

dotychczasowy Zakład działał bez przerw i postojów.
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Pytanie 3:

Jakie przesłanki zdecydowały o rezygnacji przez Uzdrowisko Busko-Zdrój S.A. z realizacji

"Regionalnego Programu Zdrowotnego w zakresie zapobiegania i wczesnego wykrywania

cukrzycy typu 2” w ramach projektów współfinansowanych ze środków Regionalnego

Programu Operacyjnego Województwa Świętokrzyskiego na lata 2014-2020?

Departament Wdrażania Europejskiego Funduszu Społecznego (DW EFS) pismem z dnia

15 grudnia 2022 r. zwrócił się do Departamentu Ochrony Zdrowia z wnioskiem o zakończenie

z dniem 31 grudnia 2022 r. realizacji Regionalnego Programu Zdrowotnego pn. „Program

zapobiegania i wczesnego wykrywania cukrzycy typu 2”, zwanego dalej Programem.

Uzasadnieniem przedmiotowej decyzji były trudności związane z:

 ograniczeniem przemieszczania się ludności w trakcie pandemii COVID-19, która trwała

od marca 2020 r. do maja 2022 r. oraz

 kontynuowaniem przez uczestników Programu udziału w nim.

Wskazane przez DW EFS uzasadnienie było zbieżne z wnioskiem w przedmiotowej sprawie,

skierowanym do DW EFS przez „Uzdrowisko Busko-Zdrój” S.A. – wykonawcę umów

związanych z realizacją Programu (pisma z dnia 1 i 15 grudnia 2022 r.).

W zaistniałej sytuacji, zgodnie z art. 48ab ust. 4 ustawy o świadczeniach opieki zdrowotnej

finansowanych ze środków publicznych, w przypadku wystąpienia okoliczności wskazujących

na niecelowość kontynuowania realizacji i finansowania programu polityki zdrowotnej,

decyzja o jego zakończeniu musi być poprzedzona analizą możliwości wcześniejszego

zakończenia programu w odniesieniu do zakładanych celów tego programu.

Analiza sporządzona w tym zakresie przez Departament Ochrony Zdrowia wykazała między

innymi, że po 3,5 roku realizacji Programu:

1. W ramach Programu zrealizowano jedynie kampanię informacyjno – edukacyjną oraz jego I

etap poświęcony „Identyfikacji grup ryzyka”.

2. W I etapie Programu uczestniczyło 249 664 osoby, tj. 144,62% planowanej liczby osób.

3. Nadwagę lub otyłość stwierdzono u 6 750 osób, tj. 2,70% uczestników I etapu Programu.

4. Działaniami edukacyjnymi oraz poradnictwem dietetycznym (edukacją indywidualną)

objętych zostało jedynie 10 020 uczestników I etapu Programu (19,36% osób, do których

zgodnie z Programem planowano skierować edukację indywidualną, tj. 51 750 osób).

5. Pomiar stężenia glukozy we krwi za pomocą glukometru wykonano u 10 020 uczestników

I etatu Programu (19,36% osób, którym zgodnie z Programem planowano wykonać pomiar

stężenia glukozy we krwi, tj. 51 750 osób).
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6. W wyniku dokonanego pomiaru stężenia glukozy we krwi, żaden z uczestników Programu

nie został skierowany do dalszego leczenia w ramach ambulatoryjnej opieki specjalistycznej

finansowanej przez NFZ ze środków publicznych.

Biorąc pod uwagę wyniki sporządzonej analizy w sprawie możliwości wcześniejszego

zakończenia realizacji i finansowania Programu w odniesieniu do zakładanych jego celów,

Zarząd Województwa Świętokrzyskiego podjął w dniu 21 grudnia 2022 r. uchwałę Nr 6345/22

w sprawie zakończenia jego realizacji z dniem 31 grudnia 2022 r. Tym samym, Zarząd uznał za

niecelowe jego kontunuowanie biorąc pod uwagę, że w przypadku dalszej realizacji Programu,

Beneficjent nadal nie osiągnie jego celów oraz nie zrealizuje działań planowanych w ramach II

etapu oraz etapu monitorowania Programu.

Pytanie 4:

Jakie koszty całkowite poniosło Uzdrowisko Busko-Zdrój S.A. w związku z odstąpieniem

od realizacji "Regionalnego Programu Zdrowotnego w zakresie zapobiegania wczesnego

wykrywania cukrzycy typu 2"? Proszę o przedstawienie szczegółowej kalkulacji dotyczącej

kosztów odstąpienia od realizacji wyżej wymienionych projektów w tym między innymi: zwrotów

dotacji, kosztów wkładu własnego oraz informacji z tytułu ewentualnych roszczeń ze strony

wykonawców w związku z odstąpieniem od realizacji przez Uzdrowisko Busko-Zdrój S.A. wyżej

wymienionych umów.

Koszty Spółki poniesione w wyniku odstąpienia od kontynuacji realizacji projektów

pn. „Regionalny Program Zdrowotny w zakresie zapobiegania i wczesnego wykrywania

cukrzycy typu 2 – ZIT” (dedykowany Kieleckiemu Obszarowi Funkcjonalnemu obejmującego

Kielce i okoliczne gminy) – RPO WŚ 2014-2020 Działanie numer 8.2.3 oraz pn. „Regionalny

Program Zdrowotny w zakresie zapobiegania i wczesnego wykrywania cukrzycy typu 2”

– RPO WŚ 2014-2020 Działanie numer 8.2.2., realizowanych w okresie od dnia 1 kwietnia

2019 r. do dnia 31 grudnia 2022 r.:

lp. wyszczególnienie
wartość
w PLN

uwagi

1. Koszty wg rodzaju razem: 196 068,45

koszty poniesione w związku utrzymaniem
stanowisk pracy w okresie od 01-01-2023 r.
do 30-06-2023 r. osób uprzednio zatrudnionych
przy realizacji projektów, a wynikające m.in.
z konieczności zakończenia zadań dotyczących
realizowanych projektów – tj. np. dokończenie
rozliczeń, archiwizowanie

a) zużycie materiałów i energii: 10 725,11  

b) usługi obce 1 836,34  
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 Spółka zwróciła otrzymane wcześniej dotacje w kwocie:

Należy zaznaczyć, że wpływ środków nie stanowił przychodów, a ich zwrot nie był kosztem

dla Spółki.

Pytanie 5:

Z jakiego powodu rozwiązano Dział Projektów Unijnych funkcjonujący w strukturze spółki

Uzdrowisko Busko-Zdrój S.A. Czy pracownicy działu utrzymali zatrudnienie? Jeśli nie, jakie

koszty poniosła Spółka w związku z likwidacją miejsc pracy?

Dział Projektów Unijnych został rozwiązany z powodu zakończenia realizacji projektów

unijnych pn.:

1. „Regionalny Program Zdrowotny w zakresie zapobiegania i wczesnego wykrywania

cukrzycy typu 2”,

2. „Regionalny Program Zdrowotny w zakresie zapobiegania i wczesnego wykrywania

cukrzycy typu 2 – ZIT”.

Pracownicy zlikwidowanego Działu nie kontynuują zatrudnienia. Każdemu z nich Zarząd

Spółki zaproponował Samodzielne Stanowisko ds. Projektów Unijnych oraz inne stanowiska.

Pracownicy nie wyrazili zgody na proponowane stanowiska. Koszty Spółki w związku

z likwidacją Działu wynoszą 24 997,88 zł.

Pytanie 6:

Czy w związku z likwidacją Działu Projektów Unijnych Spółka planuje pozyskiwanie środków

na działania rozwojowe i realizację projektów współfinansowanych ze środków zewnętrznych w

perspektywie budżetowej UE na lata 2021-2027?

c)
koszty osobowe (wynagrodzenia wraz
z pochodnymi - bez odpraw, delegacje):

179 127,75  

d) inne: 4 379,25  

2.
koszty z tytułu wniesienia wkładu
własnego:

0,00
brak realizacji projektów skutkował
rezygnacją wnoszenia wkładu
własnego

RAZEM: 196 068,45  

lp. wyszczególnienie wartość w PLN

1. RPSW.08.02.03-26-0002/18-00 cukrzyca 388 972,69

2. RPSW.08.02.02-26-0005/18-00 CUKRZYCA 907 650,47

RAZEM: 1 296 623,16
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„Uzdrowisko Busko-Zdrój” S.A. planuje pozyskiwanie środków na działania rozwojowe

i realizację projektów współfinansowanych ze środków zewnętrznych w perspektywie

budżetowej UE na lata 2021-2027.

Pytanie 7:

Kto obecnie zatrudniony w strukturze spółki odpowiada za monitorowanie możliwości

oraz pozyskiwanie środków na realizację projektów współfinansowanych ze źródeł

zewnętrznych?

Zadania monitorowania możliwości oraz pozyskiwania środków na realizację projektów

współfinansowanych ze źródeł zewnętrznych należą obecnie do Działu Inwestycji

i Zamówień Publicznych.

Pytanie 8:

Jaki powód zdecydował o rozwiązaniu Działu Audytu i Kontroli? Kto obecnie wykonuje zadania

związane z audytem i czy posiada odpowiednie uprawnienia określone przez akty nadrzędne?

Proszę mieć na uwadze, iż Uzdrowisko jest jednostką samorządu terytorialnego, ponadto

dysponuje środkami finansów publicznych.

Dział Audytu i Kontroli został zlikwidowany uchwałą Zarządu Spółki z dnia 28 listopada

2022 r. oraz zmianą Regulaminu Organizacyjnego z powodu braku widocznych efektów pracy

działu. Zadania związane z audytem wykonywane są przez pracownika zatrudnionego

na Samodzielnym stanowisku ds. Audytu. Kontrole problematyczne wymagające wiedzy

specjalistycznej zlecane są na zewnątrz Spółki.

Pytanie 9:

Kiedy była przeprowadzona inwentaryzacja, jaką metodą, kto przeprowadzał inwentaryzację,

czy były zlecane zadania, np. audytu, kontroli jednostkom/firmom zewnętrznym, jak

weryfikowano uprawnienia audytorów do przeprowadzenia zadań, jak wyłaniano wykonawcę

/jaką drogą; płatności za usługę, ich wysokość?

Inwentaryzacje w komórkach Spółki są prowadzone na podstawie planu inwentaryzacji

przyjętego na dany rok. Inwentaryzację przeprowadza zespół spisowy, powołany każdorazowo

do danej inwentaryzacji przez Przewodniczącego Komisji Inwentaryzacyjnej spośród

pracowników wskazanych w Zarządzeniu Zarządu Nr 65/2022 z dnia 31 maja 2022 r. Komisja

Inwentaryzacyjna przeprowadza inwentaryzacje: okresowe, roczne, kontrolne, zdawczo-

odbiorcze w drodze spisu z natury.

Przeprowadzenie zadania audytowego w zakresie oceny produkcji, sprzedaży i transportu

wody mineralnej „Buskowianka-Zdrój” Spółka zleciła audytorowi wewnętrznemu
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posiadającemu uprawnienia, o których mowa w art. 286 ust. 1 pkt. 5 lit. d ustawy z dnia

27 sierpnia 2009 roku o finansach publicznych. Wartość umowy nie wymagała zastosowania

przepisów ustawy Prawo zamówień publicznych, a wysokość wynagrodzenia jest objęta

tajemnicą.

Pytanie 10:

Skąd wysokość zysku, wartości aktywów i pasywów, przedkładająca tak znaczący skok
finansowy z ujemnego wyniku finansowego w 2021 roku na dodatni wynik finansowy
za 2022 rok w wysokości 11 mln. złotych?

Strata Spółki za 2020 r. wyniosła 11.362 tys. zł; zysk za 2021 r.: 3.996 tys. zł, a zysk

za 2022 r.: 2.648 tys. zł.

Pytanie 11:

W jaki sposób zostały uregulowane zobowiązania pracownicze wobec personelu medycznego
za izolatoria, w jaki sposób zostały wykonane zadania z umów trójstronnych w powyższym
zakresie, z jakich środków zostały wypłacone powyższe zobowiązania wobec wszystkich
pracowników wobec których zobowiązania stały się wykonalne oraz kiedy zostały przekazane
uprawnionej kadrze, również w przypadku byłych pracowników?

Zakład pracy wypłacił personelowi medycznemu izolatorium, objętemu ograniczeniem

pracy w innych zakładach pracy, dodatki stanowiące rekompensatę za utracone dochody.

Rekompensaty zostały wypłacone ze środków refundowanych przez NFZ oraz ze środków

pracodawcy. Środki zostały przekazane personelowi w 2020 r., 2022 r. oraz 2023 r.

Pytanie 12:

Czy to prawda, że jeden z członków rady nadzorczej przestawił kamerę w zakładzie produkcji
buskowianki na dzień przed dużą awarią w zakładzie pracy? Jeśli tak to czy w godzinach pracy
zakładu i w jakim celu tego dokonał?

Na tak zadane pytanie odpowiedź brzmi: nie.

Pytanie 13:

Czy to prawda, że do członka zarządu Stanisława Grzesiaka przekazana została informacja
na temat nieprawidłowości w zakładzie oczyszczalni ścieków w Uzdrowisku, związana
z wykorzystaniem pracowników do innych celów niż przewidziane w zakresie obowiązków
pracowniczych? Chodzi o to, czy pracownicy ci świadczyli usługi w polu u kierownika,

? Jeżeli tak to jaka była reakcja członka zarządu Stanisława Grzesiaka
i czy w ogóle taka reakcja miała miejsce?
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Jakiekolwiek informacje przedstawiane członkowi zarządu dla podjęcia stosownych

działań muszą być przynajmniej uprawdopodobnione, a powyższe takiego przymiotu nie mają.

Pytanie 14:

Czemu zarząd spółki zareagował pobłażliwie w sprawie dotyczącej wnoszenia alkoholu
na teren zakładu przez członka rady nadzorczej Uzdrowiska Busko-Zdrój

Pracownik dokonujący tego czynu został ukarany karą porządkową.

Pytanie 15:

Jakie działania zostały podjęte i jak na dzień dzisiejszy wygląda sprawa funkcjonowania
biblioteki w Szpitalu Uzdrowiskowym Krystyna?

W celu udostępnienia pacjentom zbiorów bibliotecznych „Uzdrowisko Busko-Zdrój" S.A.

zakupiło 8 regałów na książki. Obecnie zbiory są rozmieszczone na 11 regałach. W bibliotece

są dostępne 3 stanowiska komputerowe z dostępem do internetu, w tym jedno dla osób

niepełnosprawnych. Pacjenci mogą również wypożyczyć gry planszowe. Biblioteka jest

czynna od poniedziałku do piątku w godzinach: 12:00-15:00.

Pytanie 16:

Czy do członka zarządu Stanisława Grzesiaka zostały przekazane dokumenty podpisane
przez byłego dyrektora ds. inwestycji, dotyczące rozbudowy
i modernizacji Szpitala Uzdrowiskowego Krystyna, dotyczące złego zaprojektowania obiektu,
który to projekt spowodował wstrzymanie rozbudowy na okres około 1 roku i dodatkowe koszty
w wysokości około 1,5 mln. złotych? W jaki sposób zostały one wykorzystane?

Do członka zarządu wpływały pisma dotyczące zadania pn. "Rozbudowa Szpitala

Uzdrowiskowego „Krystyna” służąca optymalizacji procesu terapeutyczno-leczniczego

w chorobach układu krążenia". Wykonawca projektu na własny koszt wykonał rewizję

do projektu wykonawczego. W ramach realizacji zadania konieczne było wykonanie robót

dodatkowych.

Pytanie 17:

Kto dopuścił do zmiany warunków przetargu dotyczącego zakupu łóżek i szafek
do nowo otwartej części Szpitala Krystyna, gdzie w zamian oryginalnych łóżek i szafek firmy
niemieckiej sprowadzono łóżka i szafki produkcji polskiej w takiej samej cenie? Czy była taka
sytuacja?

Wykonawca dostawy sprzętu i wyposażenia dla Uzdrowiskowego Szpitala Kompleksowej

Rehabilitacji „Krystyna”, m.in. łóżek i szafek, został wybrany w drodze postępowania
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przetargowego, przeprowadzonego na podstawie ustawy z dnia 11 września 2019 r. Prawo

zamówień publicznych. Zamawiający opisując przedmiot zamówienia nie wskazywał

producenta wyposażenia. Nazwa producenta nie była wskazana na etapie złożenia ofert.

W trakcie realizacji umowy, Wykonawca zwrócił się do Zamawiającego z wnioskiem

o zamianę zaoferowanego produktu – łóżek i szafek, wykazanych w zestawieniu

zaoferowanego przedmiotu zamówienia i dopuszczenie produktu równoważnego – innego

producenta i modelu.

Mając na uwadze przesłanki warunkujące dopuszczalność zmiany umowy w oparciu

o art. 455 ust. 1 pkt. 1 i 4 ustawy Prawo zamówień publicznych oraz w związku z zapisami

umowy z Wykonawcą, zmieniono przedmiot zaoferowanego zamówienia, przy jednoczesnym

spełnieniu przez zaoferowany sprzęt wymogów stawianych mu w specyfikacji warunków

zamówienia.

Pytanie 18:

Kto odpowiada za zainstalowanie w Szpitalu Uzdrowiskowym Krystyna 120 miejsc

„tlenowych” wraz z instalacją do tej pory niewykorzystywanych? Proszę o potwierdzenie

czy kwota inwestycji wynosiła około 3 mln. złotych. Czy jest pomysł na wykorzystanie

tej instalacji?

Realizacja zadnia inwestycyjnego pn.: „Wykonanie instalacji gazów medycznych

dla 120 łóżek – w związku z COVID-19 w budynku Uzdrowiskowego Szpitala Kompleksowej

Rehabilitacji „Krystyna” w bloku ,,C1’’ i ,,C’’, usytuowanego na działce 126/3

w Busku-Zdroju” nastąpiła na podstawie Decyzji Wojewody Świętokrzyskiego znak:

BiZK.VII.6310.22.2022 z dnia 31 stycznia 2022 r., wydanej na podstawie art. 11h ust. 1

i ust. 4 ustawy z dnia 2 marca 2020 r. o szczególnych rozwiązaniach związanych

z zapobieganiem, przeciwdziałaniem i zwalczaniem COVID-19, innych chorób zakaźnych

oraz wywołanych nimi sytuacji kryzysowych. Decyzja podlegała natychmiastowemu

wykonaniu z chwilą jej doręczenia.

Wartość inwestycji wyniosła ok. 2 200 000 zł. Inwestycja finansowana była w całości

ze środków Funduszu Przeciwdziałania COVID-19, przekazanych przez Wojewodę

Świętokrzyskiego.

Pytanie 19:

Dlaczego oddział neurologiczny utworzono w nowej części Szpitala Krystyna zamiast

sugerowanej części najstarszej? Kto podjął taką decyzję?
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Główny wpływ na utworzenie oddziału rehabilitacji neurologicznej w nowszej części

Uzdrowiskowego Szpitala Kompleksowej Rehabilitacji „Krystyna” miała wykonana na tym

pawilonie instalacja gazów medycznych. Pacjenci neurologiczni to głównie osoby mające

problemy z poruszaniem się lub leżący, natomiast „stara" część Szpitala ma wąskie korytarze,

co stanowi istotny problem w momencie zagrożenia życia pacjenta, ponieważ nie można

wyjechać łóżkiem z pokoju.

Wszelkie decyzje dotyczące funkcjonowania obiektów należących do Spółki „Uzdrowisko

Busko-Zdrój" S.A. są analizowane i zatwierdzane przez Zarząd Spółki.

Pytanie 20:

Jakie są wyniki kontroli Państwowej Inspekcji Pracy w Uzdrowisku Busko-Zdrój S.A., głównie

pod kątem zwolnień pracowników? Ilu pracowników zwolniono (w tym dyscyplinarnie)?

W „Uzdrowisku Busko-Zdrój” S.A. czynności kontrolne prowadzone przez Państwową

Inspekcję Pracy jeszcze się nie zakończyły.

Z powodu niepodania okresu, którego ma dotyczyć informacja, nie można odnieść się

do pytania drugiego.

Pytanie 21:

Czy wyniki kontroli przeprowadzonej przez Państwową Inspekcję Pracy zostały przedstawione

organizacjom związków zawodowych działającym w zakładzie pracy, jakie działania

naprawcze zostały wdrożone?

W „Uzdrowisko Busko-Zdrój” S.A. nadal trwają czynności kontrolne prowadzone

przez Państwową Inspekcję Pracy.

Pytanie 22:

Czy Uzdrowisko Busko-Zdrój S.A. jako pracodawca objęty Układem Zbiorowym dokonał

aktualizacji układów i regulaminów związanych z prawną ochroną pracy?

„Uzdrowisko Busko-Zdrój” S.A. dokonuje aktualizacji wewnętrznych źródeł prawa pracy

w zakresie niezbędnym, wynikającym z przepisów prawa, zgodnie z obowiązującą procedurą.

Pytanie 23:

Jakie jest stanowisko zarządu uzdrowiska odnośnie referendum w sprawie odwołania członka

zarządu pani Magdaleny Koniecznej-Różyckiej?

Kwestia ww. referendum nie wymaga zajmowania stanowiska przez Zarząd Spółki.
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Pytanie 24:

Jaka była wysokość nagród otrzymanych przez członków zarządu za rok 2022 oraz rok 2023?

Członkowie Zarządu nie otrzymali nagród za 2022 r. i 2023 r.

Pytanie 25:

Na jakich warunkach korzysta z miejsca zamieszkania w Szpitalu Uzdrowiskowym Krystyna

członek zarządu Stanisław Grzesiak? Czy jest to opłata tylko za mieszkanie, czy również opłata

lecznicza?

Członek Zarządu Spółki – Stanisław Grzesiak korzysta w Uzdrowiskowym Szpitalu

Kompleksowej Rehabilitacji „Krystyna” z noclegu pełnopłatnego. Zgodnie z Zarządzeniem

nr 2/2022 Prezesa Zarządu Spółki „Uzdrowisko Busko-Zdrój" S.A. z dnia 17 stycznia 2022 r.

w sprawie ustalenia cen niektórych usług realizowanych przez Spółkę wnosi stosowną opłatę

w tym zakresie. Opłata nie obejmuje leczenia i wyżywienia.

Pytanie 26:

Jakie koszty i według jakiej kalkulacji ponosi członek zarządu Stanisław Grzesiak w związku

z użytkowaniem pojazdu służbowego marki Skoda SuperB?

§ 4 ust. 6 pkt 5 Umowy o świadczenie usług zarządzania zawartej z Członkiem Zarządu

ustala między innymi, że szczegółowe zasady korzystania z samochodu służbowego określa

uchwała Rady Nadzorczej Spółki w sprawie ustalenia zakresu i zasad udostępniania Prezesowi

Zarządu samochodu służbowego niezbędnego do wykonywania funkcji oraz zasad korzystania

z tego samochodu do celów prywatnych w postaci regulaminu.

Regulamin w § 9 określa, iż korzystanie z samochodu służbowego do celów prywatnych

następuje za pełną odpłatnością, a jego wartość pieniężna ustalana jest przy zastosowaniu

stawki za 1 km przebiegu pojazdu wynikającej z RozporządzeniaMinistra Infrastruktury z dnia

25 marca 2002 r. w sprawie warunków ustalania oraz sposobu dokonywania zwrotu kosztów

używania do celów służbowych samochodów osobowych, motocykli i motorowerów

niebędących własnością pracodawcy.

Pytanie 27:

Czy członek zarządu jest uprawniony jako jedyna osoba do użytkowania wspomnianego

pojazdu? Jak wgląda zapis regulaminu, uchwały lub innego obowiązującego aktu prawnego w

zakresie przedstawionej problematyki prywatnego użytkowania pojazdu służbowego

przez członka zarządu Stanisława Grzesiaka, również w dni wolne od pracy czy też w dniu
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nie świadczenia pracy przez wspomnianego członka zarządu? Proszę o przekazanie regulacji
w przedmiocie sprawy, obejmując lata 2021, 2022, 2023.

Odpowiedź na poprzednie pytanie wyczerpuje również zakres bieżącego.

Pytanie 28:

Dlaczego w ostatnim czasie z zakładu produkcji wody mineralnej buskowianka zwolniono
dyscyplinarnie i innych pracowników? Jakie były powody zwolnień?

W związku z obowiązywaniem Rozporządzenia Parlamentu Europejskiego i Rady (UE)

2016/679 z dnia 27 kwietnia 2016 r. w sprawie ochrony osób fizycznych w związku

z przetwarzaniem danych osobowych i w sprawie swobodnego przepływu takich danych

oraz uchylenia dyrektywy 95/46/WE, Zarząd Spółki nie może udzielić odpowiedzi

na przedmiotowe pytanie.
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